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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 30. november 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 54 (L 59) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 54 (L 59):
’’Hvis antallet af udleverede høreapparater fortsætter sit fald som følge af et 
lavere offentligt tilskud, har regeringen så vurderet, hvad det vil have af konse-
kvenser for andre sektorer – herunder blandt andet plejebehandling, frem-
skredne sygdomsforløb og tildeling af invalidepension?”

Svar:
Der er ikke målet at reducere antallet af udleverede høreapparater, men at ud-
leveringen foretages på baggrund af faglige kriterier, således at der udleveres 
høreapparat til alle borgere med behov herfor samtidig med, at såkaldte skuf-
feapparater undgås. Derfor har regeringen nedsat en faglig arbejdsgruppe i 
regi af Sundhedsstyrelsen, som bl.a. skal vurdere afgrænsningen af, hvilke pa-
tientgrupper, som fremadrettet vil have behov for høreapparatbehandling.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Tue Schou Pedersen
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